
Zasedání Kolejní rady Koleje Komenského 
 
 
 
Zasedání Kolejní rady se uskutečnilo dne 14. listopadu 2013 ve 20 hod na pokoji 112. 
 
 
Přítomní členové: Michaela Nekardová, Kristýna Kusá 
Omluvení členové: Pavel Beneš 
 
 
Program: 
 

1. Schválení programu. 
2. Schválení předchozího zápisu. 
3. Plánovaný odchod členky KR Kristýny Kusé. 
4. Nevyhovující židle. 

 
 
Průběh jednání: 
 

1. Program jednání byl schválen. 
2. Zápis z 24. října 2013 byl schválen.  
3. Kristýna plánuje odstěhování z koleje do konce roku 2013. Bude nutné vyhlásit 

doplňovací volby, protože KR má jen tři členy.  
4. Nevyhovující a nekvalitní židle kuchyňského typu je nutné nahradit standardními 

kancelářskými židlemi vhodnými k psacím stolům. Žádost bude komunikována vedení 
koleje a KaM.  

 
 
 
       Zapsala: Michaela Nekardová 


